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AB.0002.9.2016 

 

 

Protokół XXIV/16 

 

XXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28 października 2016 roku, która 

odbyła się w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 14
00

, a zakończono o godz. 17
05

. 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 

 

 Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Maria Rogińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik Gminy Młynary 

 Pani Elżbieta Lisowska – Dyrektor Ośrodka Kultury w Młynarach 

 Pani Katarzyna Czyż – Przedszkole w Młynarach 

 Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Pani Marta Suprynowicz – Dyrektor spółki Wodociągi Młynarskie 

 Pan Jan Radziszewski – Dyrektor Zespołu Szkół w Młynarach 

 Pan Bogdan Bielawski – Radca Prawny 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1 

 

Otwarcia XXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach dokonała Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 14 radnych. 

 

Ad. pkt. 2 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad: 

 

Porządek obrad:                                                                                    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 14 września 2016 r.  

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

5. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 

2016-2031, 

b) zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary na rok 2016, 
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c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego, 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2017, 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących 

w 2017 roku, 

f) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Młynary, 

g) przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Mlynary na lata 2016-2026”, 

h) uchwalenia programu współpracy Miasta i Gminy Młynary z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2017, 

i) wyrażenia opinii uznania niektórych lasów jako lasy ochronne. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie przedstawiony 

porządek obrad. 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt. 3 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak powiedziała, że protokół był wyłożony 

do wglądu na posiedzeniu przedsesyjnym oraz w Biurze Rady. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie protokół 

z XXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 14 września 2016 r.  

 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radny. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła Pana Burmistrza Marka 

Misztala o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal przedstawił sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt. 5 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła radnych o składanie 

interpelacji do Burmistrza. 

 

Radny Karol Jóźwiak zapytał o rozmowę przeprowadzoną przez Pana Burmistrza z Panem 

Tadeuszem Ciemnym Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich? Radny powiedział, 

że dowiedział się, że odbyła się debata na temat dróg wojewódzkich, powiatowych 

i gminnych w Pasłęku. Radny zaproponował, aby taka też debata odbywała się w Młynarach.  

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że chciałaby przypomnieć temat dotyczący sali 

gimnastycznej. Radna powiedziała, że 01 września 2016 r. odbyło się spotkanie z Radą 

Rodziców przy Zespole Szkół w Młynarach. Od spotkania minęło dwa miesiące 

i zainteresowane strony oczekują odpowiedzi od Pana Burmistrza w tej sprawie. Radna 

zapytała, czy jakiekolwiek ustalenia w tym temacie zostały dokonane?  

Żadnych więcej interpelacji nie zgłoszono.  

 

Radna Renata Bednarczyk zapytała, czy prawdą jest, że w spółce Wodociągi Młynarskie 

przeprowadzana jest kontrola przez CBA? Jeśli tak, to jak przebiega ta kontrola? 

 

Radna Maria Słomska zapytała, czy nastąpiło rozstrzygnięcie ofert w sprawie remontu 

nawierzchni drogi w Nowym Monasterzysku? 

 

Radna Maria Słomska poprosiła o informacje dotyczące firmy, która odzyskuje podatek Vat 

dla urzędu?  

 

Pan Burmistrz powiedział, że spotkanie z Panem Tadeuszem Ciemnym dotyczyło kilku 

tematów. Rozmawiam także z innymi osobami odpowiedzialnymi za sprawy dotyczące dróg 

na terenie całego województwa. Sytuacja nie jest dobra. Brakuje funduszy, które zostały 

przeznaczone na zrealizowanie potrzeb priorytetowych, co przyczyniło się do tego, że w tym 

roku w gminie Młynary został wykonany tylko krótki odcinek drogi. Sprawa dotycząca 

chodnika na Nowym Osiedlu oraz architektury w pobliżu szkoły ma być zrealizowana w tym 

roku. W zakresie drogi 505 to wszystko nie jest rozstrzygnięte, ale jest szansa na realizację.  

 

Pan Burmistrz powiedział odnośnie debaty, że informacje, czy oświadczenia zarząd dróg 

może wydać. Dróg, które wymagają remontu jest dużo, zarówno w gminie Młynary. 

W odpowiedzi zwrotnej otrzymuje informacje, że fundusze są ograniczone, a potrzeb jest 

mnóstwo.  

 

Pan Burmistrz powiedział, że zaprezentuje sytuację finansową gminy Młynary. Pan Burmistrz 

powiedział, że te 20 mln, które są widoczne w budżecie są do dyspozycji gminy. Przedstawię 

rzeczywiste potrzeby i wydatki dotyczące utrzymania i które są konieczne zrealizowane. 

 



4 
 

Pan Burmistrz powiedział, że owszem, była przeprowadzona kontrola przez CBA 

w Wodociągach. Trwała bodajże jeden dzień. O szczegółach poinformuje Pani Dyrektor. Nie 

otrzymałem żadnych informacji, które mogłyby wzbudzić niepokój. 

 

Pan Burmistrz powiedział, że spotkanie z firmą Delojt dotyczyło wieloletniej współpracy 

w zakresie odzyskiwania podatku Vat. Sukcesywnie za poszczególne lata odzyskać można 

kilkadziesiąt tysięcy.    

 

Pan Burmistrz powiedział, że rozstrzygnięcie ofert dotyczących Nowego Monasterzyska jest 

w trakcie.  

 

Ad. pkt. 6 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2031 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Radna Renata Bednarczyk zapytała, czy wszyscy radni otrzymali poprawione dokumenty 

dotyczące tego projektu uchwały? Radna stwierdziła, że otrzymała projektu uchwały bez 

uwzględnienia zmian przedstawionych przez Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Radna Maria Słomska odpowiedziała, że w dniu wczorajszym otrzymała materiały.  

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2031? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/144/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2031; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/144/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary 

na 2016 rok komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2016 rok? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/145/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie zmiany 

w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2016 rok; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/145/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

bankowego komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu bankowego? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/146/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie zaciągnięcia 

kredytu bankowego; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/146/2016 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2017? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/147/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radny. 

 

Uchwała nr XXIV/147/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych obowiązujących w 2017 roku komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2017 roku? 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/148/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2017 roku. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/148/2016 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Młynary komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Młynary? 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/149/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Młynary. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/149/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

g) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2016-2026” komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2026”? 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/150/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2026”. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/150/2016 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

h) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Miasta 
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i Gminy Młynary z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

programu współpracy Miasta i Gminy Młynary z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017? 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/151/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie uchwalenia 

programu współpracy Miasta i Gminy Młynary z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/151/2016 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

i) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii uznania niektórych lasów 

jako lasy ochronne komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

opinii uznania niektórych lasów jako lasy ochronne? 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały 

Nr XXIV/152/2016 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 28.10.2016 r. w sprawie wyrażenia 

opinii uznania niektórych lasów jako lasy ochronne. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XXIV/152/2016 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 7 

 

Radna Maria Słomska zapytała, dlaczego nie zostały przygotowane projektu uchwał 

dotyczące podatku leśnego i rolnego oraz ile wzrosły podatki? 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że podatek rolny na 2017 r. pozostanie na poziomie ceny skupu 

żyta będącą podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2017 na poziomie 

Komunikatu ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18 

października 2016 roku, tj. 52,44 zł za 1 dt. Oznacza to, że na 2017 r. Rada nie podejmuje 

uchwały w sprawie obniżenia podatku, tylko będzie stosowała stawkę podaną w komunikacie. 

W 2016 r. stawka ta wynosiła 53,75 zł/dt. Tak samo sytuacja wygląda w zakresie podatku 

leśnego, o 17 groszy spada w stosunku do 2016 roku.  

 

Radny Karol Jóźwiak ogłoszone zostały nabory z LGD. O jakie środki będzie Pan się 

ubiegał?  

 

Pan Burmistrz powiedział, że będziemy ubiegać się o drogę. Widnieje tam zapis, który 

wzbudza kontrowersje. W przypadku składania wniosków przez samorząd dofinansowanie 

wynosi 63,63 %. Niewiadomo, czy jeżeli będzie za niska kwota to wniosek będzie 

rozpatrzony pozytywnie, czy negatywnie. Dofinansowanie będzie dotyczyło drogi 

we Włóczyskach.  

 

Radny Karol Jóźwiak zapytał, czy istnieje połączenie programu z funduszem sołeckim 

w ramach naborów, które będą ogłaszane w listopadzie?  

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że w ramach tego naboru każdy będzie chciał skorzystać. Są tam 

naprawdę niewielkie kwoty, które przypadają na poszczególne gminy. Będą jeszcze 

organizowane spotkania w tym zakresie.  

 

Radna Renata Bednarczyk poprosiła o sprawozdanie dotyczące spółki Wodociągi Młynarskie. 

 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że jeśli radni mają potrzebę, to chętnie Pani Dyrektor wypowie 

się w tym temacie, na którejś z komisji. Pani Dyrektor powiedziała, że kontrola nie była 

związana z żadnymi zarzutami korupcyjnymi, czy przestępczymi. Jeżeli chodzi o sprawy 

związane z funkcjonowaniem spółki, to wszystkie informacje były przekazywane Panu 

Burmistrzowi na bieżąco oraz na posiedzeniach rady nadzorczej spółki. Pani Dyrektor 

przedstawiła sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Pan Burmistrz przedstawił prezentację dotyczącą sytuacji dochodów i wydatków Gminy 

Młynary.  

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że przedstawiając prezentację intencją Pana 

Burmistrza było pokazanie, że nie ma wystarczających środków w budżecie na budowę sali 

gimnastycznej. Radna powiedziała, że nie chciałaby, żeby Pan Burmistrz pokazywał slajdy, 

ponieważ wszyscy znają kondycję w jakiej się gmina znajduje, tylko otwartym tekstem 

powiedział, że nie stać nas na budowę sali i się na to nie porwiemy. Jeśli nas na to nie stać, 

to żeby nie pojawiały się w budżecie propozycje takie jak rewitalizacja młyna. Radna 

powiedziała, że według niej bardziej istotną inwestycją jest budowa sali. Poza tym zaciąganie 

kredytu na dozbrojenie działek to też nie jest udana inwestycja. Jeżeli Pan Burmistrz mówi, 
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że nas na to nie stać, bo spłacamy kredyty, to po cóż zaciągamy kolejne na zadania, które nie 

do końca nam się w najbliższym czasie zwrócą. Radna powiedziała, że chciałaby, aby Pan 

Burmistrz wprost powiedział, co robimy z pomysłem budowy sali.  

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że pojawiające się niektóre inwestycje, wcale nie jest 

powiedziane, że muszą być w całości realizowane, mogą być w części. Rzecz polega na tym, 

że jeżeli sprzedajemy działki to dokumentacja, która została sporządzona na całość, nikt nie 

powiedział, że musi być jednym ciągiem wszystko zrealizowane. Pan Burmistrz powiedział, 

że pomysł dotyczący rewitalizacji młyna, wiąże się z dofinansowaniem na poziomie ok. 85%. 

Z jednej strony symbol Młynar – koło młyńskie, ciężko przewidzieć, jakie koszty mogłyby 

być, przy czym to były tylko wstępne rozważania, która wcale nie oznaczają, że to zostanie 

wykonane, dlatego też na Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego temat tejże inwestycji 

został poruszony. Szacunkowo inwestycja miałaby wynieść 1 000 000 zł, więc znalezienie 

150 000 zł, miało być zaczynem do dyskusji. Pan Burmistrz powiedział, że w zakresie 

finansów, mój przekaz był jednoznaczny, że my nie możemy sobie za dużo pozwolić, 

ponieważ mamy duże zadłużenie. W zakresie zapewnienia bezpiecznego przejścia pomiędzy 

budynkiem szkolnym a salą gimnastyczną, nie ukrywam, że cały czas zastanawiam się jak to 

rozwiązać.  

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że ta rozmowa rozpoczęła się pół roku temu. Tak 

naprawdę, jeśli Pan Burmistrz będzie dłużej myślał, to wnioski składa się w I kwartale 2017 

roku, więc może być za późno. Możemy przegapić swoją szansę na pozyskanie 70% 

dofinansowania tej inwestycji. Na potwierdzenie tego faktu proszę Pana Radosława Kiwilszę 

Przewodniczącego Rady Rodziców, żeby jeszcze raz przedstawił komunikat ministra w tej 

sprawie. Znajdujemy się na liście dziewięciu miejscowości, które nie posiadają 

pełnowymiarowej sali gimnastycznej, spełniającej pewne standardy. Jeżeli znajdujemy się 

w tej niechlubnej dziewiątce minister deklaruje dofinansowanie do poziomu 70% wydatków 

kwalifikowanych. Radna powiedziała, że zaciąganie kredytów na dozbrajanie działek 

na takim poziomie to jest wkład własny, który musielibyśmy ponieść.   

 

Pan Burmistrz powiedział, że albo chcemy zrównoważonego rozwoju i chcemy realizować 

różne inwestycje albo nie chcemy nic realizować, a tylko skupić się na jednym obiekcie. 

Poza tym należy pamiętać o kosztach utrzymania takiej pełnowymiarowej sali gimnastycznej.  

 

Pan Radosław Kiwilsza zapytał, dlaczego na terenie Miasta i Gminy Młynary prawa 

mieszkańców nie są przestrzegane. W czerwcu Rada Rodziców złożyła podanie, 

Pan Radosław Kiwilsza poprosił mecenasa, aby wypowiedział się w temacie terminu, 

jaki obowiązuje Pana Burmistrza na udzielenie odpowiedzi na złożone pismo.  

 

Radca prawny powiedział, że odnośnie spraw administracyjnych w Kodeksie postępowania 

administracyjnego jest określony czas na załatwianie spraw. Termin ten jest określony, jako 

30 dni, chyba, że sprawa wymaga dłuższego postępowania wtedy termin jest wydłużony 

w czasie. Radca powiedział, że nie wydaje mu się, aby Pan Burmistrz w tej sprawie 

występował jako organ administracyjny, był zobowiązany stosować przepisy kpa. Radca 
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powiedział, że nie mamy przepisów, które by obligowały Pana Burmistrza do stosowania 

przepisów kpa, akurat w tej konkretnej sprawie. Co więcej, stanowisko Pana Burmistrza 

podczas dotychczasowych sesji było jasno określone. 

 

Radna Renata Bednarczyk zapytała, czy oznacza to, że wszystkie pisma, które są kierowane 

do urzędu nie mają określonego terminu na odpowiedź.  

 

Radca prawny odpowiedział, że jeżeli konkretna sprawa nadaje się do rozstrzygnięcia to Pan 

Burmistrz ma obowiązek zastosować przepisy kpa.  

 

Pan Burmistrz powiedział, że pierwsze ustalenia dotyczyły spotkania w tej sprawie. Spotkanie 

takie się odbyło. Wniosek jest jeden, przy tym budżecie, przy tych środkach finansowych, 

przy możliwościach szukania innych źródeł finansowania, muszę realizować zadania, które 

mają dofinansowania ze środków zewnętrznych i krajowych. Pan Burmistrz powiedział, 

że aby realizować pewne zadania, trzeba mieć środki finansowe na pewnym poziomie. Jeśli 

miałbym umieszczać w projekcie budżetu zadania, które mają być zaspokojeniem ambicji… 

 

Pan Radosław Kiwilsza powiedział, że 01 września 2016 r. Rada Rodziców spotkała się 

z Panem Burmistrzem w sprawie omówienia inwestycji budowy sali gimnastycznej. W tym 

samym dniu odbyliśmy rozmowy z Urzędem Marszałkowskim w Olsztynie, gdzie 

uzyskaliśmy faktyczną informację o 10 miejscowościach w województwie warmińsko-

mazurskim, które nie posiadają pełnowymiarowej sali gimnastycznej, na chwilę obecną już 9. 

Udaliśmy się do Pieniężna, gdzie w tym roku została ukończona inwestycja za 10 000 000 zł, 

sfinansowana w 70%.  

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że projekt budowy sali gimnastycznej tylko dlatego 

nie znajdzie swojego odzwierciedlenia, ponieważ nie był to pomysł Pana Burmistrza.  

 

Radna Maria Słomska zapytała Pana Radosława Kiwilszę, czy ustalona została lokalizacja 

przypuszczalnej sali gimnastycznej? 

 

Pan Radosław Kiwilsza powiedział, że trzeba zgodnie z planem zagospodarowania 

przestrzennego i po rozmowie z konserwatorem zabytków, istnieje możliwość, aby na działce 

szkolnej postawić obiekt.   

 

Radna Maria Słomska powiedziała, że wspominała na pierwszych spotkaniach, że sprawa 

była bardzo burzliwie poruszana dwie kadencje temu. Nie uzyskaliśmy wtedy zgody 

na lokalizacje sali w obrębie obecnej, jak również w miejscu sali, ani od konserwatora, 

pomimo że ponieśliśmy koszty na dostosowanie tego planu części terenu. Także jeżeli mamy 

już taką milionową inwestycję planować to musimy inne sprawy też sprawdzić na 100%. 

Dwie kadencje temu bardzo dużo zrobiono w tej sprawie, niestety, w wyniku różnych 

instytucji i braku pozwoleń nie doszło do budowy. Chcieliśmy również połączyć nową salę 

z budynkiem szkoły, nie uzyskaliśmy pozwolenia na łącznik ani ziemny ani nadziemny. 
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Radna Renata Bednarczyk zapytała, czy wówczas radni orientowali się odnośnie 

posadowienia sali gimnastycznej na terenie tego boiska, które teraz się znajduje.  

 

Radna Maria Słomska odpowiedziała, że boisko wówczas dopiero co było oddane do użytku.  

 

Radna Renata Bednarczyk powiedziała, że intencją tych spotkań Rady Rodziców, radnych 

i Pana Burmistrza było wypracowanie konkretnego stanowiska, określenia może minimalnego 

zakresu tej inwestycji, możliwej do zrealizowania, jej posadowienia. Jeżeli wspólnie 

doszlibyśmy do wniosku, że nie udźwigniemy tej inwestycji, że będą przeszkody prawne, 

które uniemożliwią realizację tej inwestycji, to będzie to nasza wspólna decyzja.  

 

Pan Burmistrz powiedział, że jego głównym, istotnym celem jest dbanie o finanse gminy. 

Każda inwestycja wymaga przemyślenia. Pan Burmistrz powiedział, że w budżecie na 2017 

rok uwzględnił środki na przygotowanie dokumentacji dotyczącej łącznika.  

 

Pan Radosław Kiwilsza powiedział, że w marcu była złożona petycja o barierki ochronne 

przy Zespole Szkół w Młynarach, który był pozytywnie zaopiniowany w maju. Pan Burmistrz 

zapewnił mnie, że do 19 października inwestycja na pewno zostanie zrealizowana.  

 

Pan Burmistrz powiedział, że poinformował Pana Radosława Kiwilszę, że według 

dokumentacji, jaką przesłał nam Zarząd Dróg Wojewódzkich była deklaracja wykonania 

inwestycji do 15 października. Pan Burmistrz powiedział, że w dniu dzisiejszym rozmawiał 

z Panem Tadeuszem Ciemnym, który powiedział, że od niezależnych od niego czynników 

ta sprawa się przeciągnie, ale zostanie wykonana w tym roku.  

 

Ad. pkt. 9 

 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła 

XXIV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Anna Maciuszonek 

Protokołowała: Ewelina Cyrankiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


